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ren vil deltage i gruppemøder/ Derfor mener 
jeg, at vi er ude i noget, hvor man nok kan sige 
at vælgerne med rette kan føle sig snydt. De 
stemte hr. Kofod-Svendsen ind i dette Folke- 
ting, men de får en helt anden person. Det er 
ikke personen, jeg har noget imod, det er prin- 
cippet. Det har aldrig været meningen. Jeg vil 
gerne være med til at diskutere det betimelige i, 
at en minister samtidig er, medlem af Folketln., 
get, men når andre ministre kan passe deres fol- 
ketingsarbejde ved siden af, kan hr. Kofod- 
Svendsen også. Jeg advarer derfor imod, at 
man fortsætter denne linje. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Afstemning 

Udvalgets ovennævnte indstilling 
vedtoges med 119 stemmer (S, KF, SF, V, RV, 
CD, FP og KRF); 4 (FK) stemte hverken for el- 
ler imod. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

2) Spørgsmål om fremme af forespørgsel nr. F 2 7: 
Forespørgsel til socialministeren [om, hvad mi- 

nisteren agter at gøre for at sikre, at kommuner- 
ne kan overholde indholdet i bistandslovens § 69, 
så ventelisterne til .daginstitutionerne afskaffes]. 

Af Jørgen Tved (FK) og Agerschou (SF) 
m.fl. 

(Forespørgselen anmeldt 17/12 87). 

Tredje næstformand (Povl Brøndsted): 
Hvis ingen gør indsigelse mod fremme af 

denne forespørgsel, betragter jeg Tingets sam- 
tykke dertil som givet. (Ophold). Det er givet. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

3) Anden behandling af lovforslag nr. L 41: 
Forslag til lov om ændring af  lov om fremme af  

byggeriets udvikling. 
Af boligministeren (Kofod-Svendsen). 
(Fremsat 28/10 87. Første behandling 3/11 

87. Betænkning 15/12 87). 

Der var stillet 3 ændringsforslag i betænk- 
. , , ningen. 

Uden for betænkningen var der ikke stillet 
ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer, ændringsforsla- 
gene og spørgsmålet om lovforslagets overgang 
til tredje behandling sattes til forhandling un- 
der ét. 

Forhandling 

Jørn Jespersen (SF): 
Da der er fremkommet nye oplysninger i sa- 

gen vedrørende udpegning af repræsentanter 
til bestyrelsen i de i forslaget omhandlede orga- 
ner, skal vi bede om, at forslaget går tilbage til 
fornyet udvalgsbehandling. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Afstemning 

Ændringsforslag nr. 2 
forkastedes, idet 59 stemte for, 61 imod. 

Ændringsforslag nr. 1 betragtedes som 
bortfaldet efter forkastelsen af ændringsforslag 
nr. 2. 

§ 1, ændringsforslag nr. 3 om en ny affattelse 
af § 2 og § 2 i den nye affattelse 
vedtoges uden afstemning. 

Lovforslagets overgang til tredje behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Tredje næstformand (Povl Brøndsted): 
Lovforslaget går herefter til fornyet behand- 

ling i udvalget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

4) Forespørgsel nr. F 18: 
Forespørgsel til sundhedsministeren: 
»Vil ministeren tage initiativer til at sikre en . 

nedsættelse af medicinpriserne, en bedre kon- 
trol med prisdannelsen på lægemidler og en 
mere prisbevidst lægemiddelinformation?« 

Af Torben Lund (S) m.fl. 
(Forespørgslen anmeldt 24/11 87. Fremme 

af forespørgslen vedtaget 27/11 87). 


